
 

 

Mødeindkaldelse. 

Torsdag den 15/9-2022 kl. 1900 i Sognegaarden.  

Tilstedeværende : Anette Sørensen, Inge Læssøe, Birthe Amundsen, jens Larsen, Bente Corfitzen 

og Claus Petersen  

Dagsorden. 

1) vælg af referent. Claus Petersen. 

2) godkendelse af referat fra sidst. godkendt  

3) evaluering byens marked. Det forløb godt, og løb efter planen men vi snakkede om at det var 

for stort og skulle skrænkes lidt ind og evt på fodboldbanen til næste år budgettet rakte og blev 

overholdt, men vi vil prøve og tænke ind i hvordan vi kan lave lidt penge på det til næste år. 

Grundlæggende var det et hit. 

4) lokalfora møde 5/10-2022 ca. 2 deltagere fra Gislinge. Thomas wulff meldte sig Claus 

undersøger om kan. 

5) Multiforum. Thomas er i dialog med lokalpolitikerne som stadig snakker positivt om projeket, vi 

afventer Stig om pengene der skulle søges til de nye skitse tegninger. 

6) skaterbane. Afventer Tilbuddet fra Martin Læssøe. 

7) Ny kasser. Bente havde desværre valgt og trække sig, men Lauget har fundet en ny som bliver 

valgt en på næste møde. 

8) evt. Vi snakkede skraldesække til by skrald, som vi ville undersøge om Holbæk kommune kunne 

stå for.  Juletræet blev evalueret og vi blev enige om at sløjfe lyset og tænke alternativt med 

solcelle lyskæder.   

9) næste møde. Bliver torsdag den 29/9 kl. 19 


